



Protokoll för Ungdomsrådsmöte

Datum: onsdag 25 maj 2016

Tid: kl 18:00-20:00

Plats: Centralskolan Gällivare, Ungdomsrådets lokal

Närvarande: Rasmus Holmgren, Telma Mayer, Melinda Sannelind, Alicia Löfgren, Linnea Holmgren, Jonna Öryd, Johanna Hieta, Maya Wiippola, Arvid Nordvall, Maria Åhlén, Fredric Olofsson, Linda Sandvärn, Elin Lindberg.

§ 1. Mötet öppnas

§ 2. Val av ordförande, sekreterare, justerare

Ordförande: Arvid Sekreterare: Jonna Justerare: Rasmus

§ 3. Genomgång och godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen med tillägg under punkten Övriga frågor.

§ 4. Genomgång av föregående protokoll

Ingen genomgång utav föregående protokoll (protokollet inlåst på Karins kontor).

§ 5. Information från kontaktpolitiker

Maria berättar om LKAB och kommunens diskussion angående samhällsomvandlingen. Hon berättar hur läget ser ut idag, och vad konflikten handlar om. Alicia ställer en fråga om parken utanför Sjöparksskolan. Workshops har hållits gällande parken. Maria rapporterar att man vill att gångstigen närmast Vallmovägen ska vara kvar samt att asfalt skall läggas. Fredric berättar att han hört att båda kvällarna varit bra. GSK vill ha löparbanor och hoppgröp. Skateboardföreningen driver frågan om skatepark. Om någon från ungdomsrådet är intresserade att engagera sig inom samhällsomvandlingen, kan man besöka mötena för att ställa frågor och ge tips. Skolstrukturen är i full gång, Hedskolan står först på tur sedan kommer Sjöparken att starta.

§ 6. Ungdomsrådets mail

Rasmus informerar att det inte finns något viktigt på mailen för tillfället.

§ 7. Uppföljning

- Nattbio: Vid nattbio kräver blå forell att antingen Karin eller Fredric måste närvara. Diskussion angående Fredric och Karins arbetstider vid nattbio, hur sent kommer man kunna anordna? Vi vill ta upp med Blå forell vad de menar med att ungdomsrådet måste ha med Karin eller Fredric vid nattbio, på vilka kriterier är man vuxen enligt dem? I ungdomsrådet finns det ungdomar som är myndiga, är man inte vuxen?

Mötet beslutar att nattbion arrangeras till hösten då mörkret faller samt att Fredric ska ta kontakt med Blå forell.

- Stand Up: Linda informerar att tid för möte ej funnits. Dialoger angående när, var och vem som kommer att framträda är inte bestämt, men Soran Ismail har varit på tal. Arvid kommer att ingå i denna grupp framöver.

§ 8. Skoj på Stan

Fredric tar upp att "Skoj på stan" kommer att hållas onsdag 1 juni (v. 22). Frågan om ungdomsrådet vill marknadsföra sig tas upp. Vi bestämmer att skippa denna idé då skolan prioriteras i dagsläget.

§ 9. Insp helg i GVE

Linda tar upp att ungdomsrådet vill anordna en till inspirationshelg i Gällivare, samt att arbetet skall sätta igång så fort som möjligt. Ungdomsrådet måste prata samt få godkännande av kommunen för att kunna sätta igång projektet så fort som möjligt. Att ordna en inspirationshelg i September 2017 är vårt förslag. Linda och Alicia tar kontakt med Svung och kommunen innan en arbetsgrupp dras ihop.

Inspirationshelg i Skövde, september 2017: Linda kommer få information av Gabriel så snart som möjligt, för att vi ska kunna planera och boka biljetter i tid. De som är intresserade att åka är Rasmus, Alicia, Linnea, Johanna, Linda, Maya, Arvid. Linda kommer sedan att informera vilket datum inspirationshelgen blir, för att sedan boka biljetter till de som ska åka.

§ 10. Övriga frågor

Möte innan sommaren, avslutning? Vi vill kombinera avslutning och möte, tisdag 7/6. Vi bestämmer att äta på Steakhouse. Förslag om att höja summan för mat från 200 till 300 kr per person för avslutningsmiddagar tas upp. Arvid bokar bord för 18 personer. Sms angående middagen kommer att skickas ut från Karin och Fredric med lydelsen "Ni som varit aktiva under våren". Mötet beslutar att vi i första hand bokar bord till kl.18:00 och om inte det fungerar så bokar vi till kl.19:00.

Info från BRYC, LUR

Arvid och Maya informerar vad som tagits upp på föregående LUR-möte. Många kommuner i Norrbotten kommer att samlas i Luleå för träff med Länsungdomsrådet. En inbjudan angående en demokratidag i Luleå, 24 september kommer att komma ut. Arvid och Maya har garanterade platser ifrån LUR. Arvid är invald som ordförande i BRYC, Barents ungdomsråd. Det aktuella i BRYC är om ett beslut som tagits, angående ungdomsfrågor. Det ska avvecklas och ett slutgiltigt beslut ska tas. Därför kommer Arvid att åka dit för att hålla ett tal emot avveckling.

Sista fix i lokalen

Telma tar upp att vi har whiteboarden och trappen kvar att fixa till. Vi bestämmer att slipa utsidan för att sedan målning skall kunna ske. Någon i ungdomsrådet fixar det till hösten.


Kurator på ungdomsmottagningen

Fredric läser upp ett meddelande från Vinje angående Kuratortjänst på ungdomsmottagningen.

§ 11. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.

Jonna Öryd
Sekreterare


Rasmus Holmgren
Justerare

